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 Ondertussen zwelt de roep om flexibilisering steeds verder aan. Ik vind dat zorgelijk. Het 
kortetermijndenken regeert. Bedrijven consumeren kant-en-klaartalent, maar voelen zich niet meer 
verantwoordelijk voor de opleiding ervan. Komt er iets beters voorbij, dan ruilen ze iemand gewoon in. Op 
langere termijn heeft dat destructieve gevolgen voor de kenniseconomie.    

De Rotterdamse bedrijfskundige Henk Volberda waarschuwt, in het FD van 27 mei, dat werkgevers hun 
educatieve taken verwaarlozen.  

 De vakbonden hebben gewoon te weinig leden. En het is steeds moeilijker één collectief belang voor de 
werknemers te bepalen. (...) Vakbonden zijn niet meer in staat een cao af te dwingen, daarvoor zijn de 
ledentallen te laag.   

Evert Verhulp, hoogleraar arbeidsrecht aan de Universiteit van Amsterdam, over de positie van de 
vakbeweging in cao-onderhandelingen. De Telegraaf, 27 mei.  

 Er wordt vaak geringschattend over het ouderschap gedaan. Terwijl een gezin draaiende houden niet niks 
is. In plaats van het te honoreren wordt het als een gat in je cv gezien.   

Oud-Tweede Kamervoorzitter Gerdi Verbeet in de Volkskrant van 27 mei. Over een ouder: je moet 
authentiek zijn, altijd fit, je moet je aan je woord houden, maximaal voorspelbaar zijn, soms even tot tien 
tellen.  Daar heb je de rest van je leven wat aan.   

 Kopen was handig en als je huurde, vertelde je dat liever niet op een verjaardagsfeestje. Toch denk ik dat 
huren steeds interessanter wordt voor mensen, maar dat wij als huursector nog wel voor een uitdaging staan 
om mensen ervan te overtuigen dat een huurwoning een slimme keuze is.   

Jean-Paul Rouwette, bestuurslid van vastgoedmanagersorganisatie VGM NL, in het meinummer van NVM 
Magazine over de huurmarkt.  

 We geven meer geld uit aan infrastructuur dan ooit tevoren, want er is geld voor latere jaren naar voren 
gehaald. We realiseren 780 kilometer aan extra asfalt. Tot 2028 is er 80 miljard euro voor nieuwe 
infrastructuur en onderhoud.   

Minister Schultz van Haegen (Infrastructuur en Milieu) zegt in een interview met het AD (30-04) dat haar 
budget weliswaar is gekort maar dat de overheid wel degelijk fors investeert in verbetering van het 
wegennet.  

 In Brussel is het niet altijd met grote stappen snel thuis. Daarom heb ik mij tot doel gesteld de deur voor 
groene kunstmest stukje bij beetje steeds verder open te zetten. Afgelopen week is dat weer gelukt.   
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Melkveehouder en VVD-Europarlementariër Jan Huitema houdt op de website van vakblad Boerderij een 
blog bij. Hij probeert in Brussel de handen op elkaar te krijgen voor het gebruik van mineralen uit dierlijke 
mest als vervanger voor kunstmest. Vorige week steunde het Europees Parlement zijn initiatief om een 
proefproject voor deze zogeheten groene kunstmest op te zetten.  

 Eigenlijk nam je zelf de beslissingen en later dacht je: oh ja, Here, is het wel goed wat ik heb besloten? Nu 
denk ik: dat is niet goed, hé?!   

Nadat Gerrie ter Hoek samen met haar man Gerrit in aanraking kwam met een Alpha-cursus, staat zij anders 
in het leven. Waren het bedrijf (Ter Hoek Vonkerosie in Rijssen), zijzelf en God voorheen drie losse 
onderwerpen, sindsdien staan deze met elkaar in relatie, vertelt Gerrie in Business Contact, magazine van 
de christelijke ondernemersvereniging CBMC.  
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